
wel het probleem en ik vind ook dat
het opgelost moet worden. Overi-
gens, ook de SP heeft bij de
algemene financiële beschouwingen
en bij het debat over het regeerak-
koord niet gezegd dat die 145 mln.
ergens anders vandaan moet komen
en hierin geı̈nvesteerd moet worden.
En dat heeft ook het CDA niet
gedaan. Kortom, geen enkele partij
heeft dat tot nog toe gedaan. Als wij
het probleem signaleren, geven wij
de regering een steun in de rug, ook
naar anderen toe, om het probleem
verder op te lossen.

Mevrouw Van der Hoeven (CDA):
Voorzitter! De regering heeft het
probleem van de decentralisatie van
de ABW ook opgelost. Wij hebben
daar vanmorgen een brief over
gekregen. Ik weet nog niet waar dat
geld vandaan komt, maar ik ben blij
dat het opgelost is. Mijn vraag aan
de heer Te Veldhuis is dezelfde als
die aan mevrouw Wagenaar: over
welk bedrag spreekt hij? Spreekt hij
over 145 mln. of over 85 mln.?

De heer Te Veldhuis (VVD): Ik heb
het over beide bedragen gehad. De
toenmalige minister van Binnen-
landse Zaken heeft in een algemeen
overleg in maart jongstleden gezegd
dat de brandweertaak een zaak van
de gemeenten is. Hij zei voorts dat
daarmee 60 mln. is gemoeid en dat
die andere 85 mln. van het Rijk moet
komen en dat daar bij het regeerak-
koord een oplossing voor moet
worden gezocht. Dat laatste is niet
gebeurd en over het eerste bestaat
nog steeds een verschil van mening
met de VNG. Ook dat probleem moet
nog opgelost worden. Ik geef dus
niet aan welk bedrag er op tafel
moet komen, maar ik vraag wel
dringend om een oplossing van dit
probleem. Het probleem is er
immers. Het is naar mijn mening nog
beter als wij dat met z’n allen zouden
vragen.

Mevrouw Van der Hoeven (CDA):
Voorzitter! De heer Te Veldhuis grijpt
terug op een eerder algemeen
overleg. Destijds is ook de mist
gecreëerd omdat, in tegenstelling tot
de afspraken, toen gezegd werd dat
het ging om 145 mln. waarvan 60
mln. voor de regio’s was. Maar
’’voor de regio’’ betekent vanuit het
Rijk naar de regio. En zo was het
afgesproken. Er is geen andere
interpretatie mogelijk. Het gaat dus
om 145 mln.

De heer Te Veldhuis (VVD): Wat
volgens dat rapport uiteindelijk nodig
is om alles op een rij te krijgen. De
vraag is alleen: wie gaat dat allemaal
betalen? Wij vragen de regering om
dat op te lossen.
Ik heb een slotvraag over

ambtenaren. In de begrotingsstukken
wordt gesteld dat de dienstverlening,
de productiviteit en de slagvaardig-
heid van de overheid moet worden
verbeterd. Wij zijn het daarmee eens.
De Raad van State stelt echter in zijn
advies dat de concurrentiepositie van
de overheid zwakker wordt nu de
vroeger bestaande voordelen van het
ambtenarenschap minder zijn
geworden en er niet meer mensen
en middelen beschikbaar komen. De
Raad van State uit zelfs zijn
bezorgdheid over de kwaliteit van de
overheid. Hoe denkt de minister deze
elkaar blijkbaar tegenwerkende
ontwikkelingen met elkaar te
verenigen? Het zijn immers voor een
flink deel de ambtenaren die het
moeten doen.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De vergadering wordt van 13.20 uur
tot 14.05 uur geschorst.

Voorzitter: Van Nieuwenhoven
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel naar aanleiding
van de verzoeken, gisteren bij de
regeling van werkzaamheden
gedaan, voor toe te voegen aan de
agenda voor volgende week:
- het verslag van een algemeen
overleg over de privatisering van de
Ziektewet;
- het verslag van een algemeen
overleg over de voorbereiding van
de Algemene Raad.
Beide onderwerpen met

maximumspreektijden van 2
minuten.

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van wetgevings- c.q.
notaoverleg met stenografisch
verslag op:

maandag 30 november 1998:
- van 10.15 uur tot 19.00 uur van de
vaste commissie voor Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen over het
onderdeel Cultuur van de begroting
voor 1999.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties (VII)
voor het jaar 1999 (26200-VII);
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Gemeentefonds voor het jaar
1999 (26200-C);
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Provinciefonds voor het jaar
1999 (26200-D).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Mevrouw Kant (SP): Mevrouw de
voorzitter! In het regeerakkoord staat
dat de eisen die de samenleving aan
de overheid stelt steeds hoger
worden. In hetzelfde regeerakkoord
is afgesproken dat op deze rijksover-
heid meer dan 2 mld. bezuinigd
moet worden in de komende vier
jaar. Van verschillende kanten is
kritiek geuit op de haalbaarheid en
de onzekerheid van deze bezuinigin-
gen. Ingeboekt zijn zij in ieder geval
al wel. De vraag is of dit verant-
woord is. Ook de Raad van State
heeft op dit punt de nodige kritiek
geuit. Hij acht het zeer twijfelachtig
of het beoogde wel realiseerbaar is.
Het is de raad niet duidelijk hoe de
bestaande voorzieningen en de
kwaliteit van de dienstverlening van
de overheid kunnen worden ontzien,
laat staan kunnen worden verbeterd.
De raad is van mening dat de
voorgestelde generieke bezuinigin-
gen contraproductief zijn. Graag
vernemen wij een reactie van de
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